
نخستین ال کلاسیکوی فصل در نوکمپ با حواشی و 

جنجال زیادی به پایان رسید و در پایان این رئال مادرید 

بود که توانســـت میزبانش را شکست داده و به اوضاع 

نه چندان مساعد اخیرش سروسامان بدهد. هر دو تیم 

درحالی برای این دیدار آماده می شدند که فصل جدید را 

چندان خوب آغاز نکرده بودند و به برتری در این مسابقه 

نیاز داشتند. درنهایت این شاگردان زیدان بودند که 3 بر 

یک پیروز شدند و فاتح ال کلاسیکوی 245 لقب گرفتند.

VAR  رابطه دوستانه رئال و
بارسایی ها به شدت از عملکرد داور مسابقه و همچنین 

تیم VAR  شاکی هستند چراکه معتقدند خطای پنالتی 

روی ســـرخیو راموس که منجر به گل دوم رئالی ها شد 

به اشـــتباه اعلام شده اســـت. رونالد کومان، سرمربی 

آبی واناری ها پس از ســـوت پایان مسابقه به سراغ داور 

بازی رفت و براساس آنچه در تصاویر تلویزیونی مشخص 

بود به او گفت: »برای چه؟ به چه دلیل پنالتی گرفتی؟ 

آیا صحنه های دیدار هفته قبل ما برابر ختافه را دیدی؟ 

همیشه VAR علیه ماست.« مارتینز مونوئرا، داور بازی 

اما بی توجه به اعتراضات این مربی هلندی راهی رختکن 

شد و پاسخی به این حرف ها نداد. کومان دقایقی بعد در 

نشست خبری هم عصبانیتش از تصمیمات داوری علیه 

تیمش را نشان داد و به خبرنگاران گفت: »این تصمیم تاثیر 

 VAR زیادی در نتیجه بازی داشت. من واقعا تصمیمات

را درک نمی کنم. فکر می کنم فقط وقتی می خواهند 

علیه ما تصمیمی بگیرند از آن اســـتفاده می کنند. ما 

5 بـــازی در این فصل انجام داده ایـــم و هیچ وقت رای 

VAR به سود ما نبوده است. نمونه آن دیدار هفته پیش 

برابر ختافه که دوبار علیه ما بود و باعث شد درحالی که 

شایسته شکست نبودیم این بازی را ببازیم. وقتی کسی 

پیراهن شما را می کشد به سمت او می افتید نه اینکه به 

عقب پرت شوید.«جالب اینکه پس از این دیدار توئیتر 

باشـــگاه بتیس صحنه ای مشابه را از دیدار هفته پیش 

این تیم برابر رئال سوسیداد منتشر کرد که مدافع حریف 

به صورت واضح پیراهن مهاجم بتیس را کشیده اما داور 

در این صحنه اعلام پنالتی نکرده است. رسانه های نزدیک 

به بارسا نیز بیشتر روی اشتباهات داوری در این دیدار 

متمرکز شده و آن را علت اصلی شکست تیم شان عنوان 

کرده اند. موندودپورتیوو در گزارشی به بررسی دیدارهایی 

که رئال مادرید از تصمیمات VAR سود برده پرداخته و 

نوشته اســـت: »رئال و VAR همچنان رابطه دوستانه و 

نزدیکـــی با هم دارند. آخرین نمونه آن هم اعلام پنالتی 

روی راموس در ال کلاسیکو بود. این رابطه خوب از بخش 

پایانی فصل گذشته تا امروز ادامه داشته و آنها بارها از 

این بابت سود برده اند. در دیدارهای فصل گذشته لالیگا 

که پس از وقفه مســـابقات به دلیل کرونا برگزار شد رئال 

11بازی انجام داد که تنها در دو مسابقه VAR  در برد آنها 

تاثیرگذار نبود. به خصوص در دیدار برابر ختافه، والنسیا 

)گل حریف مردود اعلام شد(، مایورکا )خطای کارواخال 

پیش از گل رئـــال(، ویارئال )پنالتی روی راموس که به 

اشتباه اعلام شد( و لگانس )اعلام پنالتی اشتباه روی 

یوویچ( این اشتباهات تاثیر زیادی در بردهای تیم زیدان 

و درنهایت قهرمانی آنها داشت. در این فصل نیز رئال در 

دیدار مقابل بتیس که نخستین برد این تیم در لالیگا رقم 

خورد دوبار از اشتباهات داوری سود برد و درنهایت بازی 

2 بر یک باخته را با برتری 3 بر 2 به پایان برد.«

هواداران بارسا همچنین معتقدند در صحنه پنالتی ابتدا 

راموس بوده که روی لنگله مرتکب خطا شده و اگر قرار 

بود منصفانه درمورد این صحنه قضاوت شود باید خطای 

کاپیتان رئال اعلام می شد. با این حال در پایان بازی سه 

امتیاز این دیدار به حساب رئال مادرید واریز شد تا آنها 

صدرنشـــین شوند و بارسا نیز با یک بازی کمتر نسب به 

آنها در رده هشتم قرار دارد.

لئو مســـی اگرچه در این دیدار تلاش زیادی داشت تا 

بیست وهفتمین گل خود در تاریخ ال کلاسیکو را به ثمر 

برســـاند اما درنهایت ناکام ماند و درخشش تیبو کورتوا 

مانع از گلزنی او شد. حالا او باید تا بازی برگشت منتظر 

بماند تا بتواند آمارش را برابر این رقیب سنتی بهتر کند. 

ستاره آرژانتینی در 6دیدار اخیر تیمش مقابل رئال موفق 

به گلزنی نشـــده است و آخرین گل او به ماه می 2018 

برمی گردد. البته مسی در برنابئو آمار گلزنی بهتری دارد 

و 15گل از 26گل خود را در ال کلاسیکو در زمین حریف 

به ثمر رســـانده و به همین دلیل امیدوار است در دیدار 

برگشت بتواند به این طلسم پایان بدهد.

درخشش راموس و والورده
رئال مادرید نیز درحالی راهی نوکمپ شده بود که با دو 

شکست پیاپی برابر کادیز و شاختاردونتسک در لالیگا و 

لیگ قهرمانان، زیدان فشار زیادی را روی تیمش حس 

می کرد. البته این مربی فرانسوی به خوبی می دانست 

که حتی شکســـت در ال کلاســـیکو هم آینده او روی 

نیمکت رئال را به خطر نمی اندازد اما این شروع ضعیف 

می تواند در ادامه فصل به ضرر تیمش تمام شود.

زیزو برای این دیدار بهترین نفراتی را که دراختیار داشت 

راهی میدان کرد و توانست بهترین بازی را از آنها بگیرد. 

مندی در سمت چپ خط دفاعی و همچنین سرخیو 

راموس در دفاع میانی عملکردی بسیار خوب داشتند و 

برنامه زیدان برای این دیدار استفاده از بازیکنان آماده 

و سرحال برای مقابله با ستاره های بارسا بود. دوندگی 

آسنسیو، کاسیمیرو، والورده، مندی و وینیسیوس باعث 

شد رئال فشار خوبی را روی ستاره های حریف ایجاد کند 

و اگرچـــه زیدان ترجیح داده بود به جای پرس از زمین 

حریف بیشتر در میانه میدان این کار را انجام دهد اما 

در اکثر صحنه ها بازیکنان بارسا توسط حداقل 2 رئالی 

محاصره می شدند.

ازســـوی دیگر نمی توان از کنار بازی درخشـــان فده 

والـــورده، هافبک جوان و اروگوئـــه ای رئال به راحتی 

گذشت. عملکرد خوب او در خط میانی تیمش باعث 

شده بود به خوبی نبض بازی را در دست بگیرد و همانند 

یک هافبک باتجربه تیمش را در این قســـمت رهبری 

می کرد. حرکت بدون توپ او در همان دقایق نخست 

بازی باعث شـــد نخستین گلش در ال کلاسیکو را به 

ثمر برساند و یکی از بهترین های زمین لقب بگیرد.

ســـرخیو راموس هم پس از مصدومیت برابر کادیز در 

دیدار برابر ساختار به میدان نرفت و زیدان خوش شانس 

بود که کاپیتانش را برای این دیدار دراختیار داشـــت. 

راموس در قلب خط دفاع به جز صحنه ای که برابر مسی 

دریبل خورد عملکردی درخشان داشت و با گرفتن یک 

پنالتی و گل کردن آن نقش مهمی در موفقیت تیمش 

داشت. این بیست وپنجمین پنالتی او در دوسال اخیر 

اســـت که تبدیل به گل می شود و در این مدت حتی 

یک ضربه را نیز از دست نداده است. کاپیتان رئال در 

این دیدار مهم و حساس صدمین گل خود را با پیراهن 

رئال زد تا بازهم ثابت شود که این تیم چقدر به کاپیتان 

باتجربه خود وابسته است.

راموس پـــس از پنالتی معروفش برابر بایرن مونیخ در 

نیمه نهایی لیگ قهرمانان 2012 که ســـوژه فضای 

مجازی شـــد تمرینات زیـــادی روی ضربات پنالتی 

انجام داد و در بیشتر تمرینات تیمش این کار را انجام 

می دهـــد. او که در مصاف با نویـــر پنالتی خود را به 

آسمان زده بود حالا به یکی از بهترین پنالتی زنان دنیا 

تبدیل شده و با تلاش و تمرین زیاد توانسته به جایگاه 

کنونی برسد. از 6دســـامبر 2005 که راموس جوان 

نخســـتین گلش برای رئال را به ثمر رساند تا گلزنی در 

ال کلاسیکوی شنبه، 5801 گذشته و او در این مدت با 

100گل زده عنوان گلزن ترین مدافع تاریخ باشگاه های 

اســـپانیایی را دراختیار دارد. راموس همچنان در اوج 

آمادگی قرار دارد و مسلما می تواند این رکورد عالی را 

در آینده دست نیافتنی تر کند.
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وگو گفت 
سیامک خاجی
  روزنامهنگار

میـــادوزیریکهبرایحضوردرالمپیکتوکیوکمانشرا

زهکردهوتمریناتسختیراپشتسرمیگذارداینروزها

مسئولیتبزرگیراهمبرعهدهگرفتهاستتااینباربعد

ازســـالهادوبارهبهدانشگاهآزادبرگرددوبهعنوانمربی

اینتیمدرلیگتیراندازیباکمانکشورحضورپیداکند.

حدوددودههاززمانیکهاوبهعنوانمربیوورزشـــکاربا

تیمدانشگاهآزاددرسطحتیراندازیباکمانکشورحضور

داشتمیگذردوحالااینکماندارمطرحکشورباتجربهتر

وآمادهترمیخواهددومسئولیتبزرگتیمداریدرلیگ

وتمریـــنبرایتوکیوراهمزمانبهبهتریننحوپیشببرد.

گفتوگوی»فرهیختگان«باوزیریرابخوانید.

چطورشدتیمدانشگاهآزادرابرایمربیگریانتخابکردید؟

تیم دانشگاه آزاد جزء باشگاه های باسابقه و ریشه دار کشور است 

که سال های طولانی در رشته های مختلف فعالیت کرده و خودم 

هم در دو مقطع لیسانس و ارشد فارغ التحصیل این دانشگاه 

بودم و به نوعی خودم را مدیون دانشـــگاه آزاد می دانم. حضور 

لشگری و تیم همراهش که باعث شکوفایی دوباره دانشگاه آزاد 

شـــد هم دلیل محکمی برای همراهی من با تیم شد، البته من 

اوایل دهه 80 هم به عنوان ورزشکار و هم مربی با تیم دانشگاه آزاد 

در لیگ کشور فعالیت کردم و همه  اینها باعث شد یک بار دیگر 

کنار هم باشیم تا با افتخار برای کسب نتایج خوب فعالیت کنیم. 

مربیگریوهمزمانتمرینبرایالمپیکتوکیوکارشمارا

سختنمیکند؟

 قطعا سختی هایی در کنار تمرین کردن برای المپیک دارد ولی 

از پس این کار برمی آیم، تیم را با کمانداران بسیار خوب و منسجم 

جمع کردم که بیشترشان از بچه های ملی پوشند و افراد با تجربه  

این رشته که در رنکینگ کشوری مقام های خوبی کسب کردند و 

جزء نفرات اول تا سوم کشور بودند به همراه یک سری از بچه هایی 

که دانشـــجوی دانشگاه آزاد هستند در تمرینات حضور دارند. 

در تیم چندتا کار انجام می دهیم که هم بعد قهرمانی اش مهم 

است و هم اینکه ورزشکاران دانشگاه آزاد را پرورش می دهیم تا 

در کنار بچه های تیم ملی رشد پیدا کنند که سال های آینده از 

ورزشکاران دانشگاه آزاد بیشتر بتوانیم استفاده کنیم. بنابراین 

چون تیم منسجمی هستیم و همه  بچه ها متوجه اهمیت کار 

هستند کار سخت را با همدیگر انجام می دهیم و وقتی نتیجه ای 

که مدنظر مان هست حاصل شود این خستگی ها و سختی ها 

قابل تحمل تر می شود. 

مســـابقاتچهزمانیوانتخابیهابهچـــهصورتبرگزار

میشود؟

جلسه  قرعه کشی لیگ تیراندازی با کمان هفته آینده در فدراسیون 

برگزار می شود و همان موقع برنامه مسابقات مشخص می شود. 

انتخابـــی تیم را انجام دادیم که در بخش آقایان ورزشـــکاران 

ملی پوش، نیازی به شرکت در انتخابی نداشتند چون شاکله 

اصلی تیم ملی را تشکیل می دادند و بهترین های ایران 

هستند و همین طور از نفراتی استفاده 

کردیم که سال گذشته 

رنکینگ خوبی داشتند 

و اعضای دیگری که 

از بچه های دانشگاه 

آزاد هســـتند.  البته 

این انتخابی شـــروع 

شده و تا روز مسابقات 

هم ادامه پیدا می کند 

و احتمال تغییر کردن 

نفرات هست ولی تقریبا 

80 درصـــد تیم به طور 

کامل بسته شده است. 

تسهیاتوتجهیزاتیکهدانشگاهآزاد

دراختیـــارکماندارانمیگذاردچطور

است؟

قرار شـــد دانشـــگاه آزاد در حـــد توانش 

حمایت هایی در بخـــش تجهیزات و البته 

تجهیزات مصرفی داشته باشد و ان شاءالله 

که مشکل خاصی پیش نیاید. در مورد قراردادها در کمان هم 

متاسفانه قرارداد ورزش های انفرادی در تمام باشگاه های کشور 

به نسبت ورزش های تیمی پایین تر است، تیراندازی با کمان هم 

جزء قراردادهای پایین نسبت به رشته های انفرادی دیگر است 

که ان شاءالله در سال های آینده اتفاق بهتری در این باره بیفتد 

و با درخششـــی که ورزشکاران در مسابقات بین المللی نشان 

می دهند این قرارداد ها هم افزایش پیدا کند ولی قراردادهایی 

که بچه ها با دانشگاه آزاد بستند به اعتقاد من جزء قرارداد های 

خوب لیگ تیروکمان است که امیدوارم با نتایج درخشانی که 

بچه هـــا به امید خدا در لیگ به دســـت می آورند این قراردادها 

سال های آینده با دانشگاه آزاد ادامه پیدا کند. 

باکروناچطورتمرینمیکنید؟

 با توجه به اینکه جزء رشته هایی هستیم که 

تمرینات و مسابقاتش در فضای باز برگزار 

می شود، پروتکل هایی که ستاد ملی مبارزه 

با کرونـــا تدوین کرده در تیراندازی با کمان 

به نظرم بیشتر از آن چیزی که مکتوب شده 

هم رعایت می شـــود. تقریبا دو هفته قبل 

در مســـابقات کاپ جهانی ترکیه حضور 

و  شـــتم  ا د

پروتکل کاملا رعایت می شد، هر نفر روی سیبل جدا تیراندازی 

می کـــرد و فاصله هر نفر با نفر بعدی حداقل 4 تا 5 متر بود که 

بیشتر از فاصله اجتماعی تعیین شده هم هست و هر فردی هم 

از تجهیزات شخصی خودش استفاده می کند، بنابراین مشکل 

خاصی پیش نمی آید و فقط ورزشکاران زمانی که تیر می زنند 

می توانند ماسک شان را بردارند و حتی زمانی که برای کشیدن 

تیر می روند باید ماسک بزنند که به نظرم انتقال کرونا را خیلی 

کاهش می دهد و قبل از مسابقه هم تب بچه ها تست می شود. 

همه جای زمین الکل و ماسک وجود دارد و به نظر من نسبت به 

رشـــته های دیگر که در سالن برگزار می شود یا حتی نسبت به 

رشته های انفرادی دیگر که در فضای باز برگزار می شود احتمال 

انتقال کرونا در تیراندازی با کمان خیلی کمتر است. البته در 

این مدت شـــعبانی بهار، رئیس فدراسیون تمهیداتی را داشت 

که نه ورزشکاران و نه سایر افراد بابت کرونا دچار مشکل نشوند 

و در این مدت دو اردوی تیم ملی با شـــرایط خوب برگزار شد که 

یکی در تبریز و دیگری در کیش بود و جای تشکر دارد که تمام 

تمرکز او  اول از همه روی ســـلامت تمام افراد شرکت کننده در 

مسابقات و اردوهاست. 

تجهیـــزاتدرتیراندازیباکمانتاثیرمهمیدارد،

وضعیتشماازنظرسختافزارچطوراست؟

 تجهیزات جزء عوامل موثر 

در تیروکمان است و 

به اعتقاد من برای 

رسیدن به موفقیت 

یک پازل وجود دارد 

کـــه تجهیـــزات یک بخش 

بزرگـــی از آن را تشـــکیل می دهد و تمام 

اینهـــا باید در کنار هم قرار بگیرد. این پازل اعم از 

تغذیه، محل تمرین خوب، پزشک خوب، بدنسازی، 

روانشناسی خوب و ســـایر عوامل تاثیرگذار است 

که بایـــد درکنار همدیگر قرار بگیرد تا یک کماندار 

نتیجه مطلوب بگیـــرد. به طور حتم وجود 

تجهیزات خوب دراختیار ورزشکاران می تواند تاثیرگذار باشد. 

بامربیایرانیدرتیراندازیباکمانموافقیدیاکرهای؟

 ما مربی های ایرانی خوبی هم داریم که می توانند در تیروکمان 

کمک و فعالیت کنند و به اعتقاد من باید تلفیقی وجود داشته 

باشـــد که ما از تجربه مربیان نه تنها کره ای بلکه مربیان مطرح 

دنیا استفاده کنیم و درنهایت بتوانیم مربیان ایرانی را با توجه به 

مشکلات اقتصادی و شرایط ارز و دلاری که در کشور وجود دارد 

پرورش دهیم و از آنها استفاده بهینه کنیم. 

آسیبدیدگیقدیمیبرایتانمشکلیایجادنمیکند؟

با توجه به شـــرایطی که فدراســـیون فراهم کرد تا برنامه های 

فیزیوتراپی را زیرنظر دکتر فرهادی فیزیوتراپ مطرح ورزشـــی 

کشور داشته باشم و تمریناتم را برای آمادگی بدنم و رفع و کنترل 

آسیب دیدگی شانه و مچ پایم انجام دهم، خداراشکر وضعیت شانه 

و آسیب دیدگی ام خیلی بهتر شده است و همین طور تمرینات 

را ادامه می دهیم و فکر می کنم هر روز وضعیتم بهتر شـــود که 

مشکل خاصی وجود ندارد، زمانی که سهمیه المپیک را کسب 

کردم هم همین آســـیب دیدگی همراهم بود و با همین آسیب 

قدیمی توانستم نتیجه ای که لازم بود را کسب کنم. 

دربارهبرنامهریزیتمرینیتانباتیمدانشگاهآزادونگاهبه

آیندهاینباشگاههمبگویید.

یک برنامه ریزی کوتاه مدت و یک نگاه بلندمدت با تیم دانشگاه 

آزاد داریم که اگر افتخار همکاری داشته باشم در آینده هم آن 

برنامه بلندمدت را انجام می دهیم البته صحبت هایی با لشگری 

شـــده تا فعالیت انجام شود. در بحث برنامه کوتاه مدت  لیگ را 

داریم که برنامه ریزی ها ان شاءالله برای نتیجه  خوب انجام شده 

است و برای آینده دانشگاه آزاد هم هدف ایجاد آکادمی هایی در 

قالب آکادمی های تیروکمان در سراسر کشور در فضاهایی که 

دانشگاه دارد است، چون دانشگاه آزاد فضاهای خیلی خوبی 

در سراسر کشور دارد و به اعتقاد من پتانسیل زیادی در دانشگاه 

آزاد چه از نظر ورزشکاران و چه اساتید و کادری که در دانشگاه 

فعالیت می کنند و استعداد این رشته هستند وجود دارد و هم 

پتانســـیل های سخت افزاری که دانشگاه آزاد در سراسر کشور 

دارد، می توانیم از تمام اینها استفاده کنیم تا به مرور زمان شاکله 

اصلی تیم از نفرات اصلی دانشگاه آزاد باشند و هدف اصلی مان 

این است که این آکادمی ها فعال شود. 

  گفتوگو 

وزیریدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:ازپسمربیگریدرلیگوتمرینبرایالمپیکبرمیآیم

برگشتم چون مدیون دانشگاه آزاد هستم

الکاسیکوبازهمجنجالیوبااعتراضآبیواناریهاهمراهبود

رئال و VAR علیه بارسا

نسیم شیرازی
 روزنامهنگار

سردبیرآساسپانیادرگفتوگوبا»فرهیختگان«:مهارمسیکارزیدانبود

عاشقرئالهستم،امابارسابهداورانباخت

رئالمادریدباارائهنمایشیدرخشانموفقشددرخانه

بارسلونابانتیجه1-3بهبرتریدستیافتهوروزهای

دشواراخیررافراموشکند.زینالدینزیداندرپایان

اینمسابقهازعملکردتیمشابرازخوشحالیکردهو

مدعیشدرئالمادریدفرصتداشتگلهایبیشترینیزوارددروازهبارسلوناکند.کومان،

سرمربیبارسلوناامابسیارخشمگینبودواعامکرددرکاینشکستبرایشبسیاردشوار

است،چراکهشکستحقشاننبودهوالبتهازبرخیتصمیماتداورهمانتقادکرد.سردبیر

روزنامهملیاسپانیا،آسدرمصاحبهاختصاصیباخبرنگارفوتبالخارجی»فرهیختگان«جدال

جنجالیالکاسیکودربیرابسیارتاسفبرانگیزوداوریآنرانهایتبیتدبیریعنوانکرد.

آلفردورلانیوباتوجهبهوقتقبلیوهماهنگیصورتگرفتهاینچنینبهسوالاتپاسخداد.

یکالکاسیکویکرونایی،چقدرباالکاسیکوهایقبلیفرقداشت؟

فرق مهم آن نبودن هواداران بود. البته با مجوز فدراسیون فوتبال تعدادی بسیار محدود از هواداران 

حضور داشتند که تاثیری در هیجان بازی نداشته و اصولا با ماسک و شیلد فقط نظاره گر بازی بودند. 

اینجاست که نقش مهم مردم را در هیجان جادویی فوتبال درک می کنیم. 

دقیقه6۰درمحوطهجریمهبارساپیراهنراموسکشیدهشدوداورپسازدودقیقهوقفه

مسابقهوبازبینیویدئویی،اعامپنالتیکرد!

به نظر من پنالتی نبود. البته خیلی از کارشناسان در تماس با روزنامه آس این پنالتی را سالم ارزیابی 

کرده اند، اما به نظر من هرگز پنالتی نبود، مشکل من چیز دیگری است، داور باید قاطعانه تصمیم 

بگیرد، او فریاد بازیکنان را پشت سر خودش می شنید و من ترس را در صورت او مشاهده می کردم، 

حتی جرات نداشت برگردد و به آنها تذکر بدهد. دو دقیقه حداقل طول کشید تا بتواند نظرش را بدهد 

و این شرم آور است. این تنها مشکل داوری نبود. 

بهطورکلیمیخواهیدبگوییدحقبارسلوناشکستنبود؟

به هیچ عنوان، رئال مادرید بهتر بازی نکرد، بلکه باتوجه به آن پنالتی، انرژی زیادی گرفت و البته بد 

نبود، اما بارسلونا خیلی بهتر بازی کرد و زیدان خیلی شانس آورد. شکست بارسلونا، شکست لالیگا 

بود. برای داوران این بازی متاسفم. 

شماالبتهازهوادارانرئالمادریدهستید!

هواداری یک خبرنگار باید کمی حرفه ای تر از بقیه باشد. معلوم است که عاشق رئال مادرید هستم، اما 

واقعیت را نمی شود نادیده گرفت. بارسلونا مستحق این شکست نبود و رئال مادرید روی تلاش خود 

به نتیجه نرسید، بلکه بی کفایتی داور این بازی به سود آنها تمام شد. ال کلاسیکو دربی بدی نبود، 

اما هواداران نبودند و تیم داوری و VAR تا حد امکان این بازی را خراب کردند. 

چیزیکهدرجدولدیدهمیشود،قابلباورنیست؛رئالمادریددرصدروبارسلونادررتبهدوازدهم.

البته اینچنین باقی نمی ماند؛ بارســـلونا صعود خواهد کـــرد و در جدول لالیگا وضعیت بهتری 

خواهد داشت، همه هواداران رئال مادرید دوست دارند بارسلونا را در حال رقابت با رئال در بالای 

جدول تماشا کنند. 

نظرشمادربارهبازیکمفروغلیونلمسیچیست؟

زیدان را دست کم نگیرید، او خیلی خوب بلد است یک 

ابرســـتاره در حد لیونل مسی را مهار کند. او واقعا در 

زمیـــن هیچ کاره بود و این یعنی زیدان. زیدان کارش 

را بلد است و بازیکنانی دارد که به زیبایی هرچه تمام تر 

دستوراتش را داخل میدان اجرا می کنند. 

بابک سرانی آذر
 مترجم


